

## Conference for Higher Education Research - Hong Kong 2018 2018高等教育研究國際會議



嶺南大學、亞太高等教育研究聯盟和國際學術論壇合辦的「2018高等教育研究國際會議」於10月19至21日於嶺南大學展開為期三天的研討會。今年的會議主題為「革新、創業和價值反思」。

研討會探討政府、大學、工商界和亞洲整體社會該如何合作，促進改革、推動創業，以在經濟上、甚至社會和文化發展上都有得益。與會人士包括研究高等教育的學者、大學高級行政人員、政府官員、政策分析專家和跨越工業及教育界的專才，他們聚首一堂，為推動改革創新的企業尋求新的策略和措施。

六位主要的主題講者來自美國、英國、澳洲和東亞，他們將與來自歐洲、美國、澳洲、中東和亞洲19個國家／地區的近60位論文發表者一起參與討論。嶺大的研究生、南加州大學國際行政教育博士課程的教育專家、香港其他高等院校的嘉賓和學者都出席了是次研討會。

The Conference for Higher Education Research Hong Kong 2018 (CHER-Hong Kong 2018) co-hosted by Lingnan University, Asia Pacific Higher Education Research Partnership (APHER) and IAFOR was held on 19-21 October at Lingnan University. The theme of the Conference was "Innovation, Entrepreneurship and Value".

The Conference examined how governments, universities, industries and businesses, and community at large in Asia work together to not only promote innovation and entrepreneurship for economic reasons but also for social development and cultural enhancement. Higher education researchers, university senior administrators, government officials, policy analysts, professionals working across industries and education came together to explore new strategies and measures in support of innovation-centric entrepreneurship.

Six keynote and featured speakers, together with around 60 paper presenters from 19 countries/regions across Europe, USA, Australia, Middle East and Asia, joined the discussion. Postgraduate students from Lingnan and education professionals from the University of Southern California's Global Executive EdD programme, invited guests and academics from other higher education institutions in Hong Kong also participated in the Conference.